



ທຫລ ຮ່ວມກັບໂຮງຮຽນການເມືອງ ແລະ ການປົກຄອງນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ຈັດຝຶກອົບຮົມທິດສະດີ ການເມືອງ ແລະ ການປົກຄອງ ລະບົບບຳລຸງ 45 ວັນ ຊຸດທີ IX ໃຫ້ພະນັກງານຂະແໜງການທະນາຄານ

ພະນັກງານແມ່ນຜະລິດຕະພັນອັນລ້ຳຄ່າ, ແມ່ນກຳລັງຫຼັກແຫຼ່ງ ແລະ ທັງມີບົດບາດຕັດສິນຜົນສຳເລັດໃນການພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມຂອງຊາດ. ຍ້ອນແນວນັ້ນ, ພັກເຮົາໄດ້ໃຫ້ຄວາມສຳຄັນ ແລະ ຖືເອົາວຽກງານການບຳລຸງສ້າງສະມາຊິກພັກ-ພະນັກງານ ໂດຍສະເພາະດ້ານທິດສະດີການເມືອງ ເປັນວຽກຍຸດທະສາດສຳຄັນ ເພື່ອໃຫ້ພະນັກງານມີຄວາມຮູ້-ຄວາມສາມາດ, ມີຄຸນສົມບັດສິນທຳປະຕິວັດ, ມີທາດແທ້ຫຼັກໜັ້ນການເມືອງທີ່ໜັກແໜ້ນ ແລະ ມີນ້ຳໃຈຮັບໃຊ້ຊາດ-ຮັບໃຊ້ປະຊາຊົນ ດ້ວຍຄວາມບໍລິສຸດໃຈ. ສະເພາະ ຢູ່ ທຫລ, ຄະນະພັກ-ຄະນະຜູ້ວ່າການ ທຫລ ກໍ່ໃຫ້ຄວາມສຳຄັນ ແລະ ຖືເປັນບຸລິມະສິດ ໃນວຽກງານການບຳລຸງສ້າງດ້ານທິດສະດີການເມືອງໃຫ້ສະມາຊິກພັກ-ພະນັກງານໃນແຕ່ລະໄລຍະ ຊຶ່ງນັບແຕ່ປີ 2015 ເປັນຕົ້ນມາ, ທຫລ ໄດ້ຮ່ວມມືກັບໂຮງຮຽນການເມືອງ ແລະ ການປົກຄອງນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ຈັດຝຶກອົບຮົມທິດສະດີການເມືອງ ແລະ ການປົກຄອງ ລະບົບບຳລຸງ 45 ວັນ ໃຫ້ພະນັກງານຂະແໜງການທະນາຄານ ຈຳນວນ 8 ຊຸດ, ມີຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ 422 ສະຫາຍ.

ສຳລັບຊຸດທີ IX ທີ່ເລີ່ມຮຽນແຕ່ວັນທີ 15 ມີນາ 2021 ເປັນຕົ້ນໄປ, ມີນັກຝຶກອົບຮົມທັງໝົດ 45 ສະຫາຍ/ຍິງ 16 ສະຫາຍ; ມາຈາກ ທຫລ 16 ສະຫາຍ, ທຄຕລ 10 ສະຫາຍ, ທພລ 07 ສະຫາຍ, ທສກ 04 ສະຫາຍ, ທນບ 07 ສະຫາຍ ແລະ ທລວ 01 ສະຫາຍ. ເນື້ອໃນຫຼັກສູດຝຶກອົບຮົມ ປະກອບມີ 5 ວິຊາ, 39 ບົດ ຄື: ປັດຊະຍາມາກ-ເລນິນ ມີ 8 ບົດ, ເສດຖະສາດການເມືອງ ມີ 10 ບົດ, ລັດທິສັງຄົມນິຍົມວິທະຍາສາດ ມີ 8 ບົດ, ບໍລິຫານສາດ ມີ 8 ບົດ ແລະ ກໍ່ສ້າງພັກ ມີ 5 ບົດ. ນອກຈາກການຮຽນບັນດາວິຊາດັ່ງກ່າວແລ້ວ ຍັງຈະໄດ້ຮັບຟັງການເຜີຍແຜ່ບົດຮຽນເພີ່ມເຕີມຈາກຄະນະນຳ ທຫລ, ໄປທັດສະນະສຶກສາ ຢູ່ພາຍໃນນະຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ໃນໄລຍະຂອງການຝຶກອົບຮົມ ແລະ ໄປທັດສະນະສຶກສາຢູ່ຕ່າງ

ແຂວງ ພາຍຫຼັງສໍາເລັດການຝຶກອົບຮົມ ຕື່ມອີກ. ການຝຶກອົບຮົມຈະດໍາເນີນ ເປັນເວລາ 45 ວັນລັດຖະການ ຊຶ່ງຈະສິ້ນສຸດ ໃນທ້າຍເດືອນພຶດສະພາ 2021.

ພ້ອມນີ້, ເພື່ອເຮັດໃຫ້ການຝຶກອົບຮົມດັ່ງກ່າວ ບັນລຸຕາມຄາດໝາຍທີ່ວາງໄວ້, ໃນຕອນບ່າຍຂອງວັນທີ 12 ມີນາ 2021, ຄະນະຮັບຜິດຊອບຊຸດຝຶກອົບຮົມ ໄດ້ຈັດພິທີໂອ້ລົມນັກຝຶກອົບຮົມ ຢູ່ຫ້ອງປະຊຸມໃຫຍ່ ຊັ້ນ IV ທຫລ ໂດຍການເປັນ ປະທານ ແລະ ໃຫ້ກຽດໂອ້ລົມຂອງ **ສະຫາຍ ພານຸສັກ ແກ່ນວົງພະຈັນ** ກໍາມະການພັກ ທຫລ, ເລຂາໜ່ວຍພັກ-ຫົວໜ້າກົມຈັດ ຕັ້ງແລະພະນັກງານ, ທັງເປັນຫົວໜ້າຄະນະຮັບຜິດຊອບຊຸດຝຶກອົບຮົມດັ່ງກ່າວ; ມີຄະນະອໍານວຍການທະນາຄານລັດ, ຄະນະ ຮັບຜິດຊອບ ແລະ ນັກຝຶກອົບຮົມເຂົ້າຮວມຢ່າງພ້ອມພຽງ. ການໂອ້ລົມ ສະຫາຍປະທານໄດ້ເນັ້ນໜັກໃຫ້ນັກຝຶກອົບຮົມມີ ຄວາມຮັບຮູ້-ເຂົ້າໃຈເປັນເອກະພາບ ກ່ຽວກັບຄວາມໝາຍ-ຄວາມສໍາຄັນຂອງການເຂົ້າຝຶກອົບຮົມ, ກະກຽມຄວາມພ້ອມ ຮອບດ້ານກ່ອນເຂົ້າຮຽນ, ຕັ້ງໜ້າເອົາໃຈໃສ່ຄົ້ນຄວ້າສຶກສາຮ່າຮຽນ, ແລກປ່ຽນທັດສະນະຄວາມຮັບຮູ້ກັບຄູອາຈານ ແລະ ໝູ່ເພື່ອ, ປະຕິບັດລະບຽບການຕ່າງໆ ຢ່າງເຂັ້ມງວດ, ມີຄວາມສາມັກຄີເປັນຈິດໜຶ່ງໃຈດຽວ, ສ້າງສາຍສໍາພັນອັນດີກັບ ເພື່ອນຮ່ວມຫ້ອງທີ່ມາຈາກຫຼາຍທະນາຄານ ແລະ ອື່ນໆ.

ພາບ-ຂ່າວ: ຄະນະຮັບຜິດຊອບຊຸດຝຶກອົບຮົມ.

ຢູ່ເມືອງລາວ ໃຊ້ແຕ່ເງິນກີບ